
Zápis ze schůze výboru 12.7.2023, Skype 

Přítomni: P. Novotný, J. Kopřiva, H. Svobodová, S. Lepičová, P. Latinová-Mičulková, L. Svobodová, M. 
Cerman, M. Touš, A. Veselíková, V.Veselý (připojen v 20:05), Z.Čechová (připojen v 20:09) 
 
Za dozorčí radu omluvena: A. Brůžková 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze. Program je otevřený. Každý z členů 
výboru bude mít prostor k projednání svých témat. 
 
2. Jako zapisovatel navržena Veselíková, ověřovatelé zápisu M. Touš, M. Cerman, zpracování usnesení 

L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

 

3. H. Svobodová: 

Ekonomka klubu předkládá seznam členů ke schválení (příloha č. 1). Odsouhlaseno jednomyslně. Dále 

ekonomka seznamuje členy výboru s ekonomickým vyhodnocením proběhlých akcí.  

 

4. S. Lepičová:  

Dotazuje se ekonomky na funkčnost hlášení krytí na webu. H.Svobodová informuje o funkčnostech 

webu a dále sděluje, že se na webu ještě pracuje. S. Lepičová informuje o dlouhých dodacích lhůtách 

pošty. 

Vydaných krycích listů asi 44. 

 

5. J. Kopřiva:  

V roce 2023 zatím bylo narozeno 12 vrhů NDO, nakryto 6 NDO, 2 PP. SHO nenakryto nic. 

 

6. P. Latinová Mičulková: 

Předkládá plán zkoušek na rok 2024 (schváleno jednomyslně) 

- 2x FT (26., 27. 4. 2024) + 1xZV (28. 4. 2024) – Praha Západ (honitba Roztoky), garant P. Königová 

- MFŠ – 8. 5 2024 OMS Příbram, garant Z. Čechová 

- MVČ – 3. 8. 2024, Praha Venkov, Kostelec n. Černými lesy, garant: p. Šmíd 

- NFT - 9. 8. 2024, Mimoň, garant L. Svobodová 

- MJM – 20.-22. 9. 2024, Praha Západ, garant Z. Čechová 

- ZV – 12. 10. 2024, Štěpánov, garant P. Novotný 

Probíhá diskuze, kdo předá plakety klubovým vůdcům na Memoriálu R. Knolla 2023, OMS Benešov 

26.8.2023 – Z.Čechová osloví p. Dudu. Diskuze kdo případně předá plakety na MKP 2024 – nabízí se P. 

Novotný. 

Probíhá diskuze k delegaci rozhodčích na podzimní akce 2023 – ZV a PZ, někteří rozhodčí se omluvili.  



Dále výcvikářka informuje o letošním MJS – 6 volných míst, uzávěrka 29.7.2023.  

Přišla žádost bronzový vůdcovský odznak – M.K.. Vše v pořádku, bude předáno na členské schůzi v r 

2024. 

Chodí žádosti o schválení zadávání titulů CACT na zkouškách ostatních chovatelských klubů, ještě 

nedošly všechny, výcvikářka průběžně vyřizuje. 

 

8. Z. Čechová 

Informuje o změně všech kontaktních údajů na ČMKU. H.Svobodová upozorňuje, že na Dogoffice je 

pořád adresa předchozího předsedy klubu. 

Žádná došlá pošta. 

Informuje o organizaci zkoušek, které bude pořádat na podzim – bude zajištěn dostatek bažantí zvěře, 

zkoušky se poběží v podobných terénech jako příští rok MJM. 

Z. Čechová připomíná, že je potřeba do půlky srpna zaslat návrh rozhodčích na výstavy 2024 – L. 

Svobodová připraví návrh ve spolupráci s chovatelskou radou. L. Svobodová informuje, že pořadatelé 

výstav na návrhy klubu nedbají. 

Výbor schválil po emailu žádost o výjimku krytí feny (věk nad 8 let), Z. Čechová bude informovat 

majitele. 

 

9. L.Svobodová 

Návrh výstav 2024: 

11. 5. 2024 KV s CAC Červený Hrádek 

15. 6. 2024 KV s KV Náměšť na Hané 

10. 8. 2024 SV Zákupy 

Schváleno jednomyslně 

 

10. M.Touš 

Předkládá návrh složení bonitační komise pro VDCH v Zákupech (neděle 13.8.). Probíhá diskuze (jeden 

z navržených se v tomto termínu nemůže dostavit). M. Touš bude výbor informovat, až dojedná složení 

komise. 

Informuje výbor o VDCH: Náměšť n. Hané – jedna fena neprošla kvůli chybějícímu zubu. VDCH Zákupy 

- posledních 6 volných míst. VDCH Keblov - zatím přihlášeni 3 psi. 

M. Touš Informuje o nabídce sponzoringu výrobce krmiv Calibra – zajištěny granule pro první tři místa 

a vzorky na zkoušky – MVČ, MJS, FT, PZ+ZV. P. Novotný informuje, že na MJS už možná má granule 

zajištěn garant zkoušek, je potřeba to ověřit.  

 



11. M. Cerman 

Informuje o dodání nových bol a odznaků. Výroba a dodávka trik trvá cca 2 měsíce. Na Zákupy bude 

připraveno a doplněno. Informuje o kazivosti hrnků – z 50 ks bylo cca 6 ks rozbitých. 

Kronika MVČ – má jí p. Bezděk, který pojede na MVČ, kde jí předá. 

 

12. V. Veselý 

Návrh CHR k úpravě podmínek chovnosti byl poslán výboru (příloha č. 2). Probíhá diskuze, kdy bude 

projednán. Domluven termín 22.10.2023 po VDCH v Keblově při osobním jednání výboru. 

 

13. A. Veselíková 

Navrhuje výrobu trofeje pro MJS – kovová plaketa na základě autorského návrhu. Schváleno výborem. 

Probíhá diskuze, kdo bude mít během roku trofej u sebe – bude schraňovat klub.  

H. Svobodová ve spolupráci s M. Cermanem poptá pojištění majetku klubu.  

Probíhá diskuze k fotografiím chovných jedinců na webu klubu. Spousta majitelů nových chovných 

jedinců toto nedodává. S. Lepičová bude urgovat majitele o dodání fotek. Upravit informace na webu 

ohledně nahrávání fotografií. 

 

14. Další diskuze: 

H. Svobodová se dotazuje, zda Z. Čechová zaslala dotaz na ČMKU ohledně výjimce na schvalování KL 

bez originálu podpisu poradce chovu (klub toto požaduje z důvodu zjednodušení administrativy 

spojené s odchovem štěňat). Z. Čechová odeslala na ČMKJ. Přepošle správně. 

H. Svobodová informuje možnostech kontroly účetnictví. Probíhá diskuze. Výbor schvaluje provedení 

kontroly účetnictví vč. výstupní zprávy a konzultací potřebných k nápravě nálezů. 

 

15. P. Novotný 

Informuje o nabídce člena klubu na zajištění bažantí zvěře na klubové akce. Výbor bere na vědomí. M. 

Touš upozorňuje na právní záležitosti sponzoringu a darů. 

Dále P. Novotný informuje o přípravách na MJS. Je potřeba zajistit 50 tašek a 50 hrnků pro vůdce a 

rozhodčí, případně doobjednat. Michal zjistí možnosti výroby nerezových hrnků a informuje výbor.  

 

Předseda klubu poděkoval za účast, 

další schůze výboru klubu se bude konat 22.10.2023 

Zapsala Anna Veselíková 


